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                                                      PROTOKÓŁ NR 80/20 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

                                                      w dniu 24 lipca 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło trzech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Małgorzata Gusta - Członek Zarządu, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska  - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak  - Sekretarz Powiatu, 

Robert Ślęzak   - Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Spraw Obywatelskich, 

Ilona Nowak   - Dyrektor PCPR we Włoszczowie. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 79/20 z dnia 15.07.2020 r.  

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przeniesienia środków finansowych w ramach zadań z zakresu rehabilitacji społecznej  

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2020 roku, 

2) udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

we Włoszczowie dotyczącego realizacji projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy 

zastępczej w okresie epidemii COVID-19”, 

3) wyrażenia zgody na użyczenie mienia powiatu, 

4) nieodpłatnego przekazania składników majątkowych, 

5) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Elmiry Pakosz, nauczyciela w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. gen. Władysława Sikorskiego we Włoszczowie, ubiegającego się  

o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

6) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Moniki Krotli, nauczyciela w Zespole Szkół  

Nr 2 im. Hetmana Stefana Czarnieckiego we Włoszczowie, ubiegającego się o awans  

na stopień nauczyciela mianowanego, 

7) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Iwony Mazur, nauczyciela w Zespole Szkół  

Nr 2 im. Hetmana Stefana Czarnieckiego we Włoszczowie, ubiegającego się o awans  

na stopień nauczyciela mianowanego, 

8) zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok. 

4. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego wyrażenia opinii w sprawie wyłączenia z produkcji rolnej 

gruntu znajdującego się w obszarze należącej do Powiatu działki Nr 8034 (droga wewnętrzna). 

5. Sprawy różne.  

 

Przebieg posiedzenia 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd trzema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2. 

Zarząd trzema głosami „za” przyjął protokół Nr 79/20 z dnia 15.07.2020 r.  



2 

 

Ad.3.1. 

Pani Ilona Nowak wyjaśniła, iż PFRON przekazuje informację na temat wysokości środków 

przeznaczonych na realizację zadań dla poszczególnych powiatów. Rada Powiatu corocznie 

podejmuje stosowną uchwałę, w której upoważnia Zarząd do przesunięć środków między 

zadaniami w celu racjonalnego wykorzystania środków. Wskazała, iż obecnie jest bardzo duże 

zainteresowanie turnusami rehabilitacyjnymi. Wyjaśniła, iż największy nacisk kładziony jest  

na zadania, które w sposób racjonalny pomogą osobom niepełnosprawnym tj. na zaopatrzenie  

w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze, jednak w stosunku  

do ubiegłego roku tych wniosków jest mniej około 80. 

Pani Małgorzata Gusta zapytała, ile zostało złożonych wniosków dot. turnusów rehabilitacyjnych. 

Pani Ilona Nowak odpowiedziała, że około 150 wniosków wpłynęło, a z tego skorzystało 30-40 

osób. Dodała, iż część osób po potrzymaniu dofinansowania rezygnuje. 

Pani Małgorzata Gusta zapytała, w jakiej wysokości jest dofinasowanie. 

Pani Ilona Nowak odpowiedziała, że uzależnione jest to od stopnia niepełnosprawności, natomiast 

około 1100 zł wynosi dofinansowanie przy znacznym stopniu niepełnosprawności. Dofinansowanie 

jest również do opiekuna osoby niepełnosprawnej, jeżeli jest takie wskazanie przez lekarza  

we wniosku. 

Pan Rafał Pacanowski zapytał, ile trwa turnus.  

Pani Ilona Nowak odpowiedziała, że dwa tygodnie. 

Pan Rafał Pacanowski zapytał, czy osoby z każdym stopniem niepełnosprawności może 

uczestniczyć w turnusie rehabilitacyjnym. 

Pani Ilona Nowak odpowiedziała, że tak, ale przy różnej wysokości dofinasowania, wniosek 

podlega punktacji wg określonych kryteriów. Wskazała, iż jest jeszcze dużo nierozpatrzonych 

wniosków, a zainteresowanie turnusami jest duże.  

Pan Rafał Pacanowski zapytał, gdzie najczęściej odbywają się turnusy. 

Pani Ilona Nowak odpowiedziała, że w ośrodkach zlokalizowanych na terenie całej Polski, które 

spełniają następujące warunki tj.: posiadają ważny wpis do rejestru ministerstwa oraz widnieją  

w bazie organizatorów turnusów rehabilitacyjnych. Wnioskodawca sam wybiera ośrodek i ustala 

termin, w którym odbędzie turnus.  Nadmieniła, iż w tym roku wniosków na zapotrzebowanie  

w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze jest znacznie mniej  

i powstały oszczędności około 30 000 zł. 

Zarząd trzema głosami „za” podjął uchwałę Nr 56/20 w sprawie przeniesienia środków 

finansowych w ramach zadań z zakresu rehabilitacji społecznej, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku. 

Ad.3.2. 

Zarząd trzema głosami „za” podjął uchwałę Nr 57/20 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włoszczowie dotyczącego realizacji 

projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19”. 

Ad.3.3. 

Pani Małgorzat Gusta wyjaśniła, iż sprzęt w postaci dwóch pralko-suszarek, został zakupiony  

ze środków otrzymanych w ramach projektu pn.: „Działania ukierunkowane na walkę, łagodzenie  

i zwalczanie skutków COVID-19 SARS-CoV-2 na terenie Powiatu Włoszczowskiego” i będzie 

służył, jako wyposażenie Internatu przy ZS Nr 3 we Włoszczowie oraz Stacji Pogotowia  

we Włoszczowie, w celu przeciwdziałania pandemii COVID-19. 

Pan Rafał Pacanowski wskazał, iż jeżeli pojawi się możliwość zakupu dodatkowego sprzętu  

tj. pralko–suszarki, to prosi, aby sprzęt ten został przekazany Internatowi przy ZS Nr 2  

we Włoszczowie.  

Zarząd trzema głosami „za” podjął uchwałę Nr 58/20 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

mienia powiatu. 
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Ad.3.4. 

Zarząd trzema głosami „za” podjął uchwałę Nr 59/20 w sprawie nieodpłatnego przekazania 

składników majątkowych. 

Ad.3.5. 

Pan Robert Ślęzak wyjaśnił, iż ustawodawca przypisał do obowiązku jednostek samorządu 

prowadzenie postępowań, które mają na celu doprowadzić do nadania stopnia awansu 

nauczycielom, którzy złożą do końca czerwca stosowny wniosek.  Jednym z warunków jest zdanie 

egzaminu przed komisją powołaną przez organ prowadzący. Komisja składa się z: przedstawiciela 

organu prowadzącego, jako przewodniczącego, przedstawiciela organu sprawującego nadzór 

pedagogiczny, dyrektora szkoły i dwóch ekspertów z listy, którą prowadzi Minister Edukacji 

Narodowej. Dodatkowo na wniosek nauczyciela do składu komisji powołuje się przedstawiciela 

związku zawodowego tj. ZNP. 

Pani Skarbnik zapytała czy w budżecie są zabezpieczone środki na wynagrodzenia ekspertów. 

Pan Robert Ślęzak odpowiedział, że środki zostały zabezpieczone.  

Pan Przewodniczący zaproponował na przedstawiciela organu prowadzącego szkołę,  

jako przewodniczącego Komisji p. Rafała Pacanowskiego. 

Pan Rafał Pacanowski wyraził zgodę.  

Zarząd jednogłośnie wytypował do składu komisji egzaminacyjnej, jako przewodniczącego  

– p. Rafała Pacanowskiego. 

Zarząd trzema głosami „za” podjął uchwałę Nr 60/20 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej 

dla Pani Elmiry Pakosz, nauczyciela w I Liceum Ogólnokształcącym im. gen. Władysława 

Sikorskiego we Włoszczowie, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Ad.3.6. 

Pan Przewodniczący zaproponował na przedstawiciela organu prowadzącego szkołę,  

jako przewodniczącego Komisji p. Rafała Pacanowskiego. 

Pan Rafał Pacanowski wyraził zgodę.  

Zarząd jednogłośnie wytypował do składu komisji egzaminacyjnej, jako przewodniczącego  

– p. Rafała Pacanowskiego. 

Zarząd trzema głosami „za” podjął uchwałę Nr 61/20 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej 

dla Pani Moniki Krotli, nauczyciela w Zespole Szkół Nr 2 im. Hetmana Stefana Czarnieckiego  

we Włoszczowie, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Ad.3.7. 

Pan Przewodniczący zaproponował na przedstawiciela organu prowadzącego szkołę,  

jako przewodniczącego Komisji p. Rafała Pacanowskiego. 

Pan Rafał Pacanowski wyraził zgodę.  

Zarząd jednogłośnie wytypował do składu komisji egzaminacyjnej, jako przewodniczącego  

– p. Rafała Pacanowskiego. 

Zarząd trzema głosami „za” podjął uchwałę Nr 62/20 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej 

dla Pani Iwony Mazur, nauczyciela w Zespole Szkół Nr 2 im. Hetmana Stefana Czarnieckiego  

we Włoszczowie, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Ad.3.8. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiany w budżecie wynikają z: 

1. zwiększenia dotacji z budżetu państwa o kwotę 128 206,74 zł, która dotyczy zwiększenia 

środków pochodzących z rezerwy celowej budżetu środków europejskich przeznaczonych  

na realizację projektu pt. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie 

epidemii COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, 

dla jednostek samorządu powiatu na terenie województwa świętokrzyskiego, 

2.  zwiększenia dotacji z budżetu państwa o kwotę 23 913,26 zł, która dotyczy zwiększenia 

środków pochodzących z rezerwy celowej budżetu państwa przeznaczonych na realizację 

projektu pt. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii  
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COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020,  

dla jednostek samorządu powiatu na terenie województwa świętokrzyskiego. 

Zarząd trzema głosami „za” podjął uchwałę Nr 63/20 w sprawie zmian w budżecie Powiatu  

na 2020 rok. 

Ad.4. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż wniosek dotyczy części działki Nr 8034 od ul. Ogrodowej, 

stanowiącej dostęp do dwóch działek planowanych do sprzedaży tj. Nr 8039 i 8040, oraz już 

sprzedanych. 

Pan Rafał Pacanowski zapytał, dlaczego wyłączenie dotyczy tylko części działki 8034. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że jest to związane z kosztami dot. wyłączenia przedmiotowego 

gruntu oraz koniecznością uiszczenia podatku. Ponadto wskazał, iż zostało skierowane pismo  

do Burmistrza Gminy Włoszczowa i Rady o przejęcie przedmiotowej działki stanowiącej drogę 

dojazdową oraz łączącą dwie drogi Powiatowe: ul. Ogrodową i Koniecpolską, jednak Gmina nie 

wyraziła chęci przejęcia ww. działki wskazując, iż obecnie na terenie gminy jest kilka innych 

działek przekształcanych na drogę.  

Zarząd trzema głosami „za” pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

Ad.5. 

Pan Rafał Pacanowski złożył wniosek do ZDP we Włoszczowie w sprawie poprawienia znaków 

drogowych (pionowych) zlokalizowanych na ul. Jana III Sobieskiego we Włoszczowie  

na wysokości sklepu „Fachowiec” tj. znaków: "pierwszeństwa przejazdu", który został przekręcony 

na bok oraz "strefa zamieszkania", który prawdopodobnie został odkręcony i leży na ziemi. 

 

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 1007– 1042.  

 

 

Protokolant:                                                                                Przewodniczący Zarządu: 

 

Iwona Szafrańska                                                                           Dariusz Czechowski  


